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رئیس پلیس راهور ناجا اعلام کرد
 دلیل اصلی تصادف

 مدیرعامل تأمین اجتماعی

رئی��س پلیس راه��ور ناجا درب��اره حادثه 
تص��ادف رانندگی مدیرعامل س��ازمان تامین 
اجتماعی توضیحاتی ارائه داد. به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان، سردار تقی مهری در حاشیه 
چهارمین همای��ش ملی ایمنی ترافیک درباره 
حادث��ه تصادف مدیران اظهار داش��ت: در این 
حادثه بعد از بررس��ی های کارشناس��ی راننده 
خودروی لندکروز، راننده تریلی و جاده هر سه 
مقصر شناخته شدند و سهم و تقصیر برای شان 
در نظر گرفته شد. س��ردار مهری در پاسخ به 
پرسش��ی درباره اینکه آیا سرنشینان خودروی 
لندکروز کمربند ایمنی بسته بودند، تصریح کرد: 
این موضوع هنوز احصا نشده و در حال بررسی 
آن هستیم. وی اعلام کرد: این حادثه رانندگی 
در یکی از نقاط حادثه خیز اس��تان گلستان به 
وقوع پیوس��ته است؛ 100 نقطه حادثه خیز در 
استان گلستان داریم که ۸0 نقطه در جاده های 
برون شهری و مابقی در محورهای درون شهری 
اس��ت. وی با بیان این مطلب ک��ه ۹0 درصد 
سرنشینان خودرو ها کمربند ایمنی می بندند، 
گفت: بس��تن کمربند ایمنی برای سرنشینان 

عقب خودرو ها در جاده ها نیز الزامی است.

سخنگوی سازمان تعزیرات خبر داد
تشکیل ٣٠ پرونده تخلف 

شرکت های لبنیات

سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی گفت: 
دولت و مستقیما س��ازمان تعزیرات با افزایش 
خودس��رانه قیمت لبنیات برخ��ورد می کند و 
تاکنون ٣0 فقره پرونده تخلف برای شرکت های 
لبنیات در تعزیرات تش��کیل ش��ده اس��ت. به 
گزارش ایرنا، سیدیاسر رایگانی افزود: از مجموع 
٣0 فقره پرونده تخلف شرکت های لبنیات در 
سراسر کشور، حکم 15پرونده صادر شده است. 
وی ادامه داد: ۹ ش��رکت لبنیات 1٧5 میلیارد 
توم��ان جریمه نقدی ش��دند همچنین حکم 
برائت برای ٣ ش��رکت صادر ش��ده است و 1٢ 
پرونده دیگر نیز در جریان رسیدگی قرار دارد. 
رایگانی خاطرنشان کرد: افزایش قیمت لبنیات 
نباید موجب متضرر شدن مصرف کنندگان شود 
و تعزیرات با وجود حمایت از تولیدکنندگان با 
افزایش غیرقانونی قیمت ها برخورد قانونی انجام 

می دهد.

 س��یدمنصور میرم��رادی، مع��اون توس��عه 
مدیریت و منابع بنیاد ش��هید و امور ایثارگران 
با اش��اره به مصوبه هیات وزی��ران و برگزاری 
جلسه مش��ترک با س��ازمان برنامه وبودجه و 
وزارت آموزش وپرورش گفت: بر اس��اس توافق 
انجام شده در این جلسه مقرر شد بیمه تکمیلی 
ایثارگران شاغل آموزش وپرورش با تأمین اعتبار 
توس��ط س��ازمان برنامه وبودجه برقرار شود و 
ایثارگران وزارت آموزش وپرورش و افراد تحت 
تکفل ش��ان از ای��ن پس تحت پوش��ش بیمه 

تکمیلی درمان این وزارتخانه قرار گیرند.
 رئیس پنجمین کنگره س��لامت ن��وزادان 
ایران با اش��اره به ارائ��ه جدیدترین روش های 
تشخیصی و درمانی عفونت های نوزادان در این 
کنگره گفت: مرگ و میر نوزادان بر اثر عفونت 
در کش��ورهای در حال توسعه و توسعه نیافته 
ب��الا بوده اما خوش��بختانه در کش��ور ما این 
آم��ار کاهش یافته و در ح��ال حاضر عفونت 
دلیل پنجم مرگ و میر نوزادان اس��ت. هادی 
س��ماعی در آستانه برگزاری پنجمین کنگره 
س��لامت نوزادان ایران، اظهار داش��ت: محور 
اصلی این کنگره عفونت ه��ای دوران نوزادی 
اس��ت و جدیدترین روش های تش��خیصی و 
درمانی عفونت های نوزادان با حضور اس��اتید 
و صاحب نظران برجس��ته در این کنگره مورد 

بحث و گفت وگو قرار می گیرد.
 مدیریت فرهنگی- هنری مترو در راس��تای 
برگزاری جش��ن های گس��ترده بهار مهربانی 
ب��ا ه��دف برگ��زاری جش��ن ولادت حضرت 
محم��د)ص( ب��ا اج��رای گروه ه��ای س��رود 
دانش آموزی میزبان ش��هروندان و مسافران در 
تمام خطوط مترو تهران می شود. فرهنگسرای 
مت��رو با مش��ارکت  س��تاد عال��ی کانون های 
فرهنگی- هنری مساجد   با اجرای گروه سرود 
دانش آم��وزی، میزبان ش��هروندان در خطوط 

متروی تهران در هفته وحدت خواهد بود.

شهردار سابق تهران:
تنها ۶ نفر از اقوام من مسؤولیت گرفتند

ش��هردار سابق تهران با تاکید 
بر اینکه حکم بن��ده در زمان 
حضورم در ش��هرداری تهران 
به فاصله چند س��اعت توسط 
وزیر کشور صادر شد، گفت: در 
مدت حضورم در ش��هرداری تهران ٢٧ انتصاب 
انجام دادم که از این تعداد تنها ۶ نفر از قوم بنده 

بودند.
 به گزارش تسنیم، سیدمحمدعلی افشانی، 
شهردار س��ابق تهران در جریان یکصدوسومین 
جلسه شورای شهر تهران اظهار داشت: در مدت 
حضورم در مجموعه مدیریت شهری ٢٧ انتصاب 
انج��ام داده ام که از این تعداد ۶ نفر از قوم خاص 
هس��تند و از شما می خواهم لیست این ٢٧ نفر 
را انتش��ار دهید تا رسانه ها و مردم بدانند تنها ۶ 
نفر از قوم بنده در شهرداری تهران در این مدت 
منصوب شده اند. وی گفت: در روزهای  گذشته 
هجمه های ش��دیدی بابت یکی از انتصاب های 
بنده ش��ده اس��ت و آن انتص��اب بازمی گردد به 
سرپرست س��ازمان ورزش ش��هرداری تهران و 
باید به این موضوع اش��اره کنم ک��ه بنده بارها 
اعلام کرده بودم تا زمانی که در شهرداری تهران 
باشم طبق قانون به وظایف خود عمل می کنم. 
بر اس��اس قانون قرار بود بنده ت��ا 15 آذرماه در 
مجموعه شهرداری تهران باشم و آقای هاشمی 
و همچنین س��ازمان بازرسی کش��ور نیز بر این 
موضوع تاکید داشتند و بنده نیز با توجه به این 
بازه زمانی تلاش می کردم کارهای مفیدی را در 
شهرداری انجام دهم و قرار بود جوانان جایگزین 

نیروهای قدیمی شوند.

عضو شورای شهر تهران:
تهرانی ها از ما راضی نیستند!

رئیس کمیس��یون شهرس��ازی و معماری 
ش��ورای شهر تهران با اش��اره به تلاش های زیاد 
مدیریت شهری پنجم از نبود موفقیت مدیریت 
ش��هری پنج��م در پاس��خگویی ب��ه مطالبات 
ش��هروندان انتقاد کرد. به گزارش فارس، محمد 
سالاری پس از استماع گزارش افشانی، شهردار 
س��ابق تهران از اقدام��ات انجام ش��ده در دوره 
مدیریت خود گفت: افش��انی به عنوان شهردار 
منتخب ش��ورای پنجم در طول مدیریت خود 
به رویکردهای اعلامی  بویژه پاکدس��تی تداوم 
بخش��ید و احترام واقعی به نهاد مدنی و ش��ورا 
را در رفتاره��ا و رویکردها اجرا کرد، هر چند در 
این تعامل بس��یار موثر و معنادار تدابیر شخص 
رئیس شورای شهر و تک تک اعضا نیز بسیار موثر 
بوده است. وی افزود: متاسفانه به رغم تلاش های 
شورای پنجم و ٢ ش��هردار گذشته، شهروندان 
تهران��ی از ما راضی نیس��تند، چرا ک��ه در این 
مدت مطالبات شان برآورده نشده و ما نتوانستیم 
از ظرفی��ت و فرصت های مه��م پیش رو به نحو 
احس��ن بهره برداری کنی��م. امیدواریم در مدت 
زمان باقیمانده از این دوره با تداوم تعامل گذشته 
بین شورا و شهرداری و سازمان ها و نهادها بتوانیم 
به مطالبات افکار عمومی پاسخ مناسبی دهیم و 
این حق شهروندانی است که برای رای دادن به 

ما، ساعت ها در صف های طولانی ایستادند.

 فرصت ٣ روزه وزارت کشور
 برای تأیید حکم شهردار

رئیس ش��ورای ش��هر تهران با بی��ان اینکه 
هنوز خبر موثقی درباره آخرین وضعیت صدور 
حکم حناچی نداری��م، گفت اما اخبار منفی در 
این زمینه در حال کم ش��دن اس��ت. به گزارش 
تسنیم، محس��ن هاشمی رفس��نجانی در پایان 
یکصدوسومین جلسه شورای شهر تهران اظهار 
داشت: هنوز خبر موثقی درباره تایید حکم پیروز 
حناچی نداریم اما پیگیری ها حاکی از این است 
که اخبار منفی در حال کم شدن است. هاشمی 
گفت: ما ٢٢ آبان ماه در جلس��ه ای حناچی را به 
عنوان ش��هردار منتخب ته��ران انتخاب کردیم 
و همان روز نامه وی را به وزارت کش��ور ارس��ال 
کردیم که بر اس��اس قانون، وزارت کش��ور 10 
روز مهلت دارد به این نامه پاس��خ بدهد و حکم 
ش��هردار را امضا کند و از آن زمان ٧ روز سپری 
شده و تا ٣ روز آینده نتیجه مشخص می شود. به 
گفته محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران 
اعضای شورای شهر تهران هفته آینده جلسه ای 
نخواهند داش��ت و چنانچه درباره فرآیند صدور 
حکم حناچی مشکلی پیش آید اعضای شورای 

شهر تهران جلسه ای را تشکیل خواهند داد.

نبض جامعه

گروه اجتماع�ی: این روزها با توجه به 
وضعیت اشتغال و آمار بالای بیکاری در 
کشور، کارشناسان تربیتی و آموزشی 
بر بسط و گسترش آموزش های فنی 
و حرف��ه ای در کش��ور تاکی��د دارند. 
آموزش های��ی که بس��تر اصلی آن در 
هنرس��تان ها و مراکز فنی و حرفه ای 

شکل خواهد گرفت.
در س��ال های گذش��ته ه��م یکی 
ح��وزه  برنامه ری��زان  اولویت ه��ای  از 
تش��ویق  و  تروی��ج  آموزش وپ��روش، 
دانش آموزان به سمت آموزش های فنی 
و حرفه ای ب��رای فراگیری مهارت های 
فنی بوده است. در همین باره، از یک سو 
بتازگی مدی��رکل دفتر کاردانش وزارت 
آموزش وپرورش ب��ه افزایش ٣٣0 هزار 
نفری هنرجویان در شاخه های کاردانش 
و فنی و حرفه ای به دنبال ٣ ساله شدن 
هنرس��تان ها در متوس��طه دوم اشاره 
کرده و از طرف دیگر سرپرست معاونت 

آموزش متوسطه وزارت آموزش وپرورش از رایزنی برای 
اجرای قانون کاردانی پیوس��ته فنی و حرفه ای ها خبر 
داده و گفته اس��ت: »تعام��لات مربوطه در حال انجام 

است و امیدواریم سال آینده به سرانجام برسد«.
افزایش ۳۳0 هزار هنرجو ■

در همی��ن باره مدیرکل دفت��ر کاردانش وزارت 
آموزش وپ��رورش از افزای��ش ٣٣0 ه��زار نف��ری 
هنرجویان در ش��اخه کاردانش و فنی و حرفه ای به 

دنبال ٣ ساله شدن هنرستان ها در متوسطه دوم خبر 
داد. سیدمصطفی آذرکیش درباره آخرین رویدادهای 
حوزه کاردانش در س��ال تحصیلی جدید و چالش 
اضافه شدن یک پایه به متوسطه دوم در این شاخه 
گفت: امسال با اضافه شدن یک پایه و ٣ ساله شدن 
هنرس��تان ها، ما یک س��ال ویژه را با افزایش ٣٣0 
هزار هنرجو در پایه دوم متوس��طه در شاخه فنی و 
حرفه ای و کاردانش، پشت سر می گذاریم. وی  گفت: 

امس��ال ٢1 درصد دانش آموزان متوسطه در شاخه 
کاردانش و 1۶ درص��د در فنی و حرفه ای تحصیل 
می کنند که این ارقام معنا دار است و از سوی دیگر 
مدیریت نیروی انس��انی، فضا و تجهیزات برای این 
شاخه تحصیلی بسیار کار بزرگی بود. آذرکیش درباره 
تامین نیروی انس��انی متخص��ص در این حوزه نیز 
اظهار داشت: تامین نیروی انسانی از طریق افزایش 
ساعت کار هنرآموزها و به کار گیری بازنشستگانی که 

بیش از ۸ ساعت در هفته می توانستند 
تدریس کنند و همچنین برون سپاری 

کاردانش انجام شد.
پیوسته شدن دوره کاردانی ■

عبدالرسول عمادی درباره پیوسته 
شدن دوره کاردانی برای شاخه فنی 
و حرفه ای اظه��ار کرد: اجرای برنامه 
کاردانی پیوس��ته در ش��اخه فنی و 
حرف��ه ای از الزامات و ج��زو قوانین 
کشور است. وی افزود: در حال رایزنی 
با دانشگاه فنی و حرفه ای هستیم تا 
هنرجویان ما در مقطع متوسطه دوم 
در شاخه فنی و حرفه ای ظرفیت های 
خوبی برای کاردانی پیوس��ته داشته 
باش��ند. سرپرس��ت معاونت آموزش 
متوس��طه وزارت آموزش وپرورش با 
بیان اینکه قصد داریم از ظرفیت های 
دانشگاه فنی و حرفه ای استفاده کنیم، 
گفت: اجرای این برنامه کمک می کند 
گرایش به رشته های فنی و حرفه ای 
افزایش یابد و جریان پیوسته ای میان هنرستان و 
آموزشکده های فنی و حرفه ای برقرار شود. عمادی 
درباره زمان 5 س��اله ش��دن دوره تکنیسینی فنی 
عنوان کرد: تعاملات مربوطه در حال انجام است و 
امیدواریم سال آینده به سرانجام برسد و زمینه های 
اجرایی لازم فراهم شود. ما خواهان آن هستیم  تمام 
هنرجویان شاخه فنی و حرفه ای بتوانند مستقیما 

وارد دانشگاه شده و تکنیسین شوند.

آوای شهر

چهار شنبه ۳0 آبان 1۳97وطن امروز  شماره 2588 

رئیس سازمان غذا و دارو تشریح کرد

شرایط تولید داروی چینی در ایران
سخنگوی وزارت بهداشت هشدار داد

کاهش سرانه مصرف لبنیات
گروه اجتماعی: رئیس س��ازمان 
غذا و دارو با اش��اره به پیشنهاد 
چینی ها مبنی بر تولید دارو در منطقه آزاد چابهار، 
شروط این س��ازمان را برای تولید دارو در ایران از 
س��وی خارجی ها تشریح کرد. غلامرضا اصغری با 

اشاره به پیشنهاد تولید دارو 
از س��وی چینی ها، به ایسنا 
گفت: این پیش��نهاد در حد 
یک مصاحبه از سوی رئیس 
منطقه آزاد چابهار بود و ما هم 
در همین حد از موضوع مطلع 

شده ایم، بنابراین باید ابتدا پیشنهاد را ببینیم و بر 
اساس آن نظر دهیم. وی افزود: اگر بنا باشد اتفاقی 
در این حوزه رخ دهد، برای داروهایی اس��ت که در 
حال حاضر در کشور تولید نمی شوند و نوع وارداتی 
آنه��ا وجود دارد. اصغری با تاکید بر اینکه در ایران 
واردات داروی چینی نداریم، گفت: البته همانطور 

که کیفیت سایر محصولات چینی ها متفاوت است، 
داروهای چینی نیز کیفیت متفاوتی دارند  به طوری 
که در حال حاضر بس��یاری از داروهای چینی به 
آمریکا صادر می شوند. بسیاری از داروهای چینی 
تحت لیسانس برندهای بزرگ اروپایی و آمریکایی 
هستند و از نظر کیفیت قابل 
تایید بوده و مشکلی ندارند. بر 
همین اساس است که ما باید 
موضوع را بررس��ی کنیم و بر 
اس��اس آن نظر دهیم. رئیس 
س��ازمان غ��ذا و دارو تاکید 
کرد: هر س��رمایه گذاری ای که قرار است از سوی 
خارجی ها برای تولید دارو در کش��ور اتفاق بیفتد، 
به طور قطع باید در حوزه داروهای وارداتی باش��د، 
کیفیت مناسب را داشته باشد، تحت لیسانس یک 
برند قابل قبول باشد و از نظر جهانی شناخته شده 

و مورد تایید FDA باشد.

گروه اجتماعی: سخنگوی وزارت 
بهداش��ت گفت: ب��ه نمایندگی 
از وزارت بهداش��ت هشدار می دهم که با افزایش 
قیمت شدید لبنیات و کاهش قدرت خرید مردم، 
سرانه مصرف ش��یر و لبنیات در معرض کاهش 

قاب��ل توج��ه ق��رار دارد. به 
گزارش مهر، ایرج حریرچی، 
نشس��ت  در  گذش��ته  روز 
خبری هفتگی، با عنوان این 
مطلب که متاس��فانه سرانه 
مص��رف ش��یر و لبنیات که 

قبلا هم در کشور پایین بود، با حذف یارانه شیر و 
لبنیات در سال ۸۹ و به دنبال اجرای هدفمندی 
یارانه ها، تورم شدید سال های ۹0 و ۹1 و کاهش 
قدرت خری��د خانوارها، در س��ال های ۹0 و ۹1، 
کاهش قابل توجهی یافته و در سال های بعد هم 
کاهش تدریجی در مصرف شیر و لبنیات داشتیم. 

س��خنگوی وزارت بهداش��ت ادامه داد: در همین 
سال ها بیماری ها و عوارض مربوط به مصرف کم 
شیر و لبنیات در کش��ور به وضوح افزایش یافته 

است.
 حریرچی گفت: به نمایندگی از وزارت بهداشت 
هشدار می دهم که با افزایش 
قیمت ش��دید اخیر ش��یر و 
لبنی��ات و با توجه به کاهش 
ق��درت خرید مردم، س��رانه 
مصرف ش��یر و لبنی��ات در 
معرض کاه��ش قابل توجه 
ق��رار گرفت��ه اس��ت. وی افزود: کنت��رل قیمت، 
اختصاص منابع هدفمند برای تامین شیر و لبنیات 
مورد نیاز مردم و همچنین اقدامات حمایتی نظیر 
توزیع شیر در مدارس یا بسته های غذایی حمایتی 
غنی از شیر و لبنیات برای فقرا و اقشار آسیب پذیر 

جامعه، از ضروریات این مقطع زمانی است.

سلامتدارو

رئیس سازمان فرهنگی- هنری شهرداری اعلام کرد

برگزاری جشنواره پیامبر مهربانی
رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:

وضعیت بیمه ها نیازمند ساماندهی است
رئیس سازمان فرهنگی- هنری 
ش��هرداری ته��ران از برپای��ی 
جش��نواره بین المللی پیامبر مهربانی خبر داد و 
گفت یک سالن س��ینما در پردیس تئاتر تهران 

در شب ولادت پیامبر اکرم )ص( افتتاح می شود.
به گزارش تسنیم، سعید 
س��ازمان  رئیس  اوح��دی، 
شهرداری  هنری  فرهنگی- 
با تش��ریح بخش��ی  تهران 
از برنامه ه��ای ای��ام ولادت 
پیامب��ر اک��رم)ص( و ام��ام 

جعف��ر صادق)ع( گفت: 10 ایس��تگاه در میدان 
امام حسین)ع(، فرهنگسرای شفق، فرهنگسرای 
ق��رآن، فرهنگس��رای ملل، فرهنگس��رای ولاء، 
میدان آزادی، باغ موزه قصر، ایوان انتظار، دریاچه 
خلیج ف��ارس و منطقه گردش��گری و فرهنگی 
عباس آباد آماده اجرای 15 برنامه با عنوان »بهار 
مهربانی« هس��تند. وی افزود: ای��ن برنامه ها با 
هدف تبیین سیره پیامبر اکرم)ص( و به صورت 

مردم مح��ور و بدون هیچ بودج��ه دولتی برگزار 
می شود. این برنامه ها از دوشنبه شب ٢۸ آبان بعد 
از نماز مغرب و عشاء آغاز شد و تا 1٧ ربیع الاول 

ادامه خواهد داشت. 
رئیس س��ازمان فرهنگی- هنری ش��هرداری 
ته��ران گف��ت: هر ش��ب به 
مدت ٢ س��اعت کارگاه های 
هنری ش��امل خوشنویسی، 
و   نقاش��ی  تصویرس��ازی، 
شعرخوانی برگزار می شود. در 
روز ولادت پیامبر اکرم)ص( 
نی��ز اتوبوس ها و قطارهای ش��هری ب��ه صورت 
رایگان در خدمت عموم م��ردم خواهند بود. وی 
از حضور هنرمن��دان داخلی و خارجی در اجرای 
برنامه های فرهنگی خبر داد و افزود: از کشورهای 
ترکیه، آذربایجان و احتمالا هندوستان، سوریه و 
عراق و همچنین از برخی از اس��تان های کش��ور 
نیز هنرمندانی حاضر می شوند و از یکم تا چهارم 

آذرماه به اجرای دف زنی خواهند پرداخت.

گروه اجتماعی: رئیس کمیسیون 
اجتماع��ی مجل��س وضعی��ت 
بیمه ها در کش��ور را نیازمند ساماندهی دانست و 
گفت: طرح تحول سلامت به کام پزشکان و به نام 
مردم تمام شد. سلمان خدادادی درباره وضعیت 

ساماندهی بیمه ها در کشور، 
اظه��ار داش��ت: مش��کلات 
بیمارس��تان ها  و  بیمه ه��ا 
زمانی برطرف می ش��ود که 
وزارتخانه ه��ای بهداش��ت و 
درمان و تع��اون با همیاری 

یکدیگر در راس��تای خدمات رس��انی به  بیمه ها 
در راستای ساماندهی بهینه اقدام کنند. نماینده 
ملکان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: قرار 
بود طبق طرح تحول سلامت بیماران، بیماران تنها 
دریافت کننده خدمات درمانی در بیمارس��تان ها 
باش��ند نه اینکه تجهیزات درمانی ب��رای درمان 
خریداری کنند و به بیمارس��تان ها تحویل دهند 
اما هم اکنون بیماران در بیمارس��تان های دولتی 

مجبورند تجهیزات و وس��ایل مورد نیاز پزشکی 
برای درمان شان را به بیمارستان ها ارائه دهند. 

خدادادی گفت: رفع مشکلات اساسی بیمه ها 
نیازمند تغییر نگاه وزارت بهداش��ت و کار و رفاه 
اجتماعی اس��ت و باید نگاه مدی��ران در این باره 
علم��ی و کارب��ردی باش��د. 
وی افزود: نب��ود تصمیمات 
مانع  عمیق  کارشناسی شده 
رفع مشکلات اساسی بیمه ها 
در کشور اس��ت، برای مثال 
در 4 س��ال گذشته که طرح 
تحول سلامت اجرایی شده مردم تنها برای درمان 
به بیمارس��تان ها مراجعه می کردند و هیچ گونه 
کالای مورد نیاز درمان را با خود حمل نمی کردند 
تا تنها بیمار دغدغه بیماری را به دوش بکش��د.  
رئیس کمیس��یون اجتماع��ی مجلس وضعیت 
بیمه ها در کش��ور را نیازمند س��اماندهی دانست 
و خاطرنش��ان کرد: طرح تحول س��لامت به کام 

پزشکان و به نام مردم تمام شد.

بیمههمایش

کارشناسان تربیتی و آموزشی بر گسترش آموزش های فنی و حرفه ای تأکید دارند

افزایش ٣٣٠ هزارنفری هنرجویان هنرستان ها
معاونت آموزش متوسطه آموزش وپرورش از رایزنی برای 5 ساله شدن هنرستان ها در سال آینده خبر داد

گ�روه اجتماع�ی: رئیس س��ابق 
ش��ورای ش��هر تهران گفت: اگر 
شخصی مدعی است در شهرداری سابق پولشویی 
انجام ش��ده، اس��ناد و م��دارک را ارائه کند، ما هم 

حمایت می کنیم. 
مهدی چمران با اشاره به اتهامات اخیر پیرامون 
ردپای پولشویی در شهرداری سابق تهران از سوی 
اصلاح      طلبان به فارس، اظهار داشت: در سیستم  های 
دولتی و نیمه دولتی مثل شهرداری طرح موضوعاتی 
همچون پولشویی بی معنی است، همانطور که درآمد 
دولت از مالیات است، شهرداری نیز درآمد خود را 

از محل عوارض اخذ می کند، بنا براین منبع درآمد 
شهرداری مشخص است در حالی که پولشویی در 
شرایطی معنا دارد که مبدأ پول مشخص نباشد و 
از راه   هایی مانند قاچاق به دست آمده باشد در این 
صورت برای پاک کردن آن نیاز به پولشویی است. 
رئیس شورای چهارم شهر تهران با تاکید بر اینکه 
موضوع پولشویی و نظایر آن نمی تواند در شهرداری 
تهران مصداق داش��ته باشد، افزود: قانون مبارزه با 
پولشویی سال ها قبل توسط مجلس تصویب شده 
اس��ت که طبق یک��ی از بندهای حسابرس��ی که 
حس��ابداران رسمی انجام می دادند همه شرکت ها 

و معاونت ها را حسابرسی می کردند، پس از آن در 
صحن علنی شورا و با حضور خبرنگاران ارائه می شد، 
این موضوع در شورای سابق انجام می شد اما در این 
ش��ورا نه. وی با تاکید بر اینکه یکی از موارد مورد 
توجه در شهرداری و ش��ورای سابق رعایت قانون 
مبارزه با پولشویی بوده و همواره در همه گزارش ها 
مورد توجه بوده است، گفت: اگر کسی مدعی است 
در شهرداری سابق چنین چیزی وجود دارد سند 
و مدارک را ارائه کند، ما هم حمایت می کنیم. آنها 
باید مدارک و اسناد را به دادگاه بدهند، فقط اعلام 

ارزش قانونی ندارد.

پایتخت

رئیس سابق شورای شهر تهران:

مدعیان پولشویی سند ارائه کنند

کوتاه و گویا


